
 

 

 

 

 

 

Amendement 

Aanpassen zienswijze ontwerpbegroting Cure 

De raad van de gemeente Valkenswaard, in vergadering bijeen op donderdag 25 mei 2023 

behandelend het agendapunt Voorstel Ontwerpbegroting Cure 2024 

 

Overwegende dat: 

- de door het college voorgestelde brief niet past binnen de kritische blik van de raad op de 

voorgestelde ontwerpbegroting; 

- diverse financiële ontwikkelingen te makkelijk en vaak ook slecht beargumenteerd worden 

afgewimpeld op onze inwoners; 

- er technische voorstellen m.b.t. voertuigen en containers worden gedaan met grote 

financiële gevolgen, waarvan enerzijds niet duidelijk is of de technieken ook zullen voldoen 

aan onze servicewens dan wel of zij passen binnen het door de raad vast te stellen 

afvalstoffenbeleid;  

 

Besluit beslispunt 2 van het voorgestelde besluit als volgt aan te passen: 

2. Een zienswijze in te dienen conform bijgaande conceptbrief. 

 

 

 

Fred Emmerik    Pieter van Rijswijk 

Samen voor Valkenswaard  D66 

 

 

  



 

 

Gemeenschappelijke Regeling CURE 

t.a.v. het Dagelijks Bestuur 

Postbus 7195 

5605 JD  EINDHOVEN 

 

Zaaknummer:  2023-353981 

Onderwerp:  ontwerpbegroting CURE 2024 

Behandeld door:  

Bijlagen:  0 

Datum:   26 mei 2023 

 

 

Geachte leden van het Dagelijks Bestuur, 

De begroting van Cure voor 2024 is behandeld in de vergadering van de gemeenteraad van 25 mei 

jongstleden. Er is sprake van een aanzienlijke kostenstijging van 11,5% ten opzichte van de begroting 

van 2023. Deze stijging is in uw ogen grotendeels te verklaren door autonome ontwikkelingen zoals 

loonkostenontwikkeling, stijging van verwerkingskosten en stijging van de prijs voor vervanging van 

transportmiddelen. De gemeenteraad is het met dit uitgangspunt niet eens. 

De raad kan absoluut niet instemmen met de aanzienlijke loonsverhogingen met de onderliggende 

argumentatie, die hebben plaatsgevonden voor de directeur van deze gemeenschappelijke regeling. 

De raad is van mening dat vooral door het jarenlang niet halen van de doelstellingen ook de directeur 

financieel gezien een pas op de plaats moet maken. Het geven van een beloning hoort te staan 

tegenover goede prestaties en niet tegenover het aantal gewerkte uren. In de ogen van de raad is er 

geen sprake van goede prestaties. 

Ook de beoogde aanstelling van een Hoofd Facilitaire Dienst tegen het begrote salaris past in de ogen 

van de raad niet. Dit geldt ook om de salarisschalen te verhogen middels een ‘eenvoudige’ 

opmerking in de begroting. In de ogen van de gemeenteraad zijn de salarissen bij Cure ruim te 

noemen. Cure moet begrijpen dat al dit soort ingrepen direct leiden tot extra kosten voor onze 

inwoners. Het is in de ogen van de raad te gemakkelijk om maar verhogingen en nieuwe functies 

voor te stellen in de tijd dat inwoners aanzienlijke bedragen betalen.  

De gemeenteraad is voorts van mening dat inderdaad boekhoudkundig gezien een groot aantal 

voertuigen is afgeschreven. Cure stelt voor 21 van de 37 voertuigen te vervangen. De raad van 

Valkenswaard zet vraagtekens bij het feit of die voertuigen inderdaad allemaal in één keer vervangen 

moeten worden, hetgeen een enorme kapitaalslast met zich meebrengt voor de inwoners. De raad 

gaat er van uit dat die noodzaak er niet is. Daarnaast is de raad van mening dat zeker niet in één keer 

14 elektrische voertuigen aangekocht moesten worden. De raad steunt het idee dat met elektrische 

voertuigen milieuwinst te behalen is, maar vindt daarnaast dat eerst meer ervaring moest worden 

opgedaan met dit soort voertuigen. De raad wil voorkomen dat bv door het veelvuldig kort 

optrekken en afremmen c.q. stoppen er problemen gaan ontstaan, waardoor de service i.r.t. 

afvalinzameling in het gedrang komt, waardoor weer een kostenstijging het gevolg zal zijn. 



 

 

De gemeenteraad is verder van mening dat niet direct moet worden overgegaan naar vervanging van 

bovengrondse containers door ondergrondse containers. De gemeenteraad wil eerst in het dit jaar 

vast te stellen afvalstoffenbeleid keuzes maken. Overigens geldt dit voor de gemeenteraad ook in 

relatie tot de wijze van inzameling en het soort voertuigen dat daarvoor nodig is. 

In de begroting zijn enkele – veelal – negatieve prijzen weergegeven voor de verwerking van 

afvalstoffen die gebracht worden naar onze milieustraat. Opvallend is de verwerking van dakleer. 

Deze kost nu € 235,- per ton en dat wordt € 400,- per ton. De gemeenteraad gaat er echter vanuit dat 

deze kosten niet volledig bij onze inwoners gelegd moet worden, maar bij degene die deze 

afvalstroom afgeeft. Aan de poort van het depot zal dus strakker beleid gevoerd moeten worden. 

  

Hoogachtend, 

burgemeester,    griffier, 

 

drs. A.B.A.M. Ederveen   mevr. drs. C. Miedema 

 

 


